

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 084/25-26
學生健康服務計劃（中一級安排）

敬啟者：

衛生署學生健康服務旨在促進學生的身心健康，服務根據學生在各個成長階段的健康需要，提供促進健康及預防疾病的資訊。服務範圍包括健康評估、個別健康輔導及健康教育等活動。為方便學生往返健康服務中心接受評估及檢查，衛生署將安排免費專車於特定時間接送學生。因此，同學之第八、九節的課堂將受影響，請各家長留意。有關詳情如下：

	1A	1B	1C
日期：	4月15日(三)	4月14日(二)	4月17日(五)
時間：	下午 1:35- 下午 3:30	下午 1:35- 下午 3:30	下午 1:35- 下午 3:30
集合地點：	1A 班房	1B 班房	1C 班房
地點：	元朗學生健康服務中心 (元朗青山公路 269 號 元朗賽馬會健康院 1 樓)		
交通安排：	由衛生署安排專車接送		
費用：	全免		
備註：	1. 學生須帶備身份證明文件、兒童健康記錄冊、免疫接種記錄(即針咭)及眼鏡(如須佩戴者)。 2. 家長如欲陪同子女，請按時自行前往健康服務中心。		

請貴家長仔細閱讀通告內容，並於三月三十日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有疑問，請致電 2443 9899 與歐婉嫻老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年三月二十七日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 084/25-26
學生健康服務（中一級安排）

班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 家長，已知悉上述通告內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長姓名：_____

家長簽署：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 084/25-26
S1 Student Health Service Programme

27th March 2026

Dear Parents

The objective of the Student Health Service is to safeguard both physical and psychological health of students through health promotion and disease prevention services. The service covers health assessment which includes physical examination, growth and puberty assessment when necessary, individual health counselling and health education. Free coach service will be provided to S1 students. Details of the programme are as follows:

	1A	1B	1C
Date	: 15 th April (Wednesday)	14 th April (Tuesday)	17 th April (Friday)
Time	: 1:35pm - 3:30pm	1:35pm - 3:30pm	1:35pm - 3:30pm
Gathering venue	: Classroom 1A	Classroom 1B	Classroom 1C
Venue	: Yuen Long SHSC (1/F Yuen Long, Jockey Club Health Centre, 269 Castle Peak Road, Yuen Long)		
Fee	: Free coach service will be provided by Student Health Service.		
Remarks	: 1. Please bring along the following documents: Identity Document(s), Past Medical Records, Child Health Record(s), All Original copy of Immunisation Record(s) and Glasses (if necessary). 2. Parents can accompany your child on the appointed date if necessary.		

Please return the signed e-reply slip by 30th March 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms. Au Un Han on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.